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SLOVENSKÝ HOROLEZECKÝ SPOLOK JAMES 
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA KONTROLNEJ KOMISIE 

 

Termín konania: 16. 10. 2024, 10.00 - 12.00 hodín 

Miesto konania: sídlo SHS JAMES, Olympijské námestie 1, Bratislava, II. Poschodie, kancelária 

predsedu SHS JAMES 

Prítomní členovia: Jiří Jeřábek – predseda komisie, Vladimír Ceniga, Peter Frankovič 

Ospravedlnení: --- 

Hostia: Anton Pacek – predseda SHS JAMES 

 

 

Program zasadnutia: 

 

1) Zahájenie, informácia o uznášaniaschopnosti 

2) Informácie k nákupu a financovaniu vozidla Suzuki 

3) vyúčtovanie 100 rokov THT 

4) personálny audit 

5) informácie predsedu SHS JAMES k zámerom spolku v oblasti marketingu, propagácie 

a budovaní športovej infraštruktúry 

6) nájomná zmluva na chatu Jelenec 

7) informácie k OH v Paríži a ostatným služobným cestám 

8) priebeh a výsledok hlasovania per rollam MVZ 4.-6.10.2024 

9) priebežné čerpanie financií 2024 

10) rôzne 

 

Ad 1) 

Zasadnutie Kontrolnej komisie (ďalej tiež len „KK“) zahájil predseda Jiří Jeřábek, ktorý privítal všetkých 

prítomných. Kontrolná komisia SHS JAMES je uznášaniaschopná. 

 

Ad 2) 

Predseda SHS James Anton Pacek prezentoval podrobné informácie k nákupu a financovaniu 

služobného vozidla Suzuki. Nákup aj financovanie boli realizované na základe opakovaného 

prerokovania problematiky vo VV SHS JAMES, o čom svedčia o.i. aj zápisnice z predmetných zasadnutí 

VV.  

 

Návrh na uznesenie: 

 

Kontrolná komisia nezistila žiadne nedostatky vo vyúčtovaniu verejných finančných zdrojov, 

nepožadovala k danej problematike doplňujúce informácie a zobrala na vedomie informácie 

v predloženom znení. Kontrolná komisia odporúča doplniť do súvisiacej Zmluvy o pôžičke mená osôb 

(strán), ktoré predmetnú zmluvu podpísali. 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 3    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 
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Ad 3) 

KK vykonala priebežnú kontrolu vyúčtovania THT 2024 na základe zaslaných podkladov a nezistila 

žiadne nedostatky. 

 

Návrh na uznesenie: 

 

KK prerokovala danú problematiku a konštatuje, že neboli zistené žiadne nedostatky. 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 3    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Ad 4) 

 

K tejto problematike bolo predsedom SHS JAMES prezentované zdôvodnenie zdržania termínu 

realizácie personálneho auditu v SHS JAMES (personálne obmeny na sekretariáte, zavádzanie nových 

technológií – členské preukazy, naplnené kapacity pracovníkov sekretariátu v priebehu leta atď.). 

Predseda KK informoval prítomných, že boli v danej veci oslovené celkom 3 firmy, z ktorých sa jedna 

ospravedlnila pre nedostatočné kapacity v nami požadovaných termínoch, zástupcovia ostatných 2 

oslovených firiem sa zúčastnia osobného stretnutia s predsedom SHS JAMES dňa 30. 10. 2024. 

Stretnutia sa zúčastní spolu s predsedom SHS JAMES aj predseda KK. Cieľom stretnutia je podrobné 

zadanie auditu a požiadavka na predloženie cenovej ponuky. O výsledku stretnutia budú členovia KK 

následne informovaní. Predpokladaný termín dokončenia personálneho auditu a predloženie 

výsledkov najneskôr do 31. 1. 2025 tak, aby mohli výsledky byť prezentované v prvej fáze členom VV, 

následne delegátom VZ a súčasne aby potrebné financie mohli byť zapracované do rozpočtu na rok 

2025. Pri diskusii zaznelo aj pripomenutie, že táto záležitosť bola schválená uznesením VZ.  

 

Návrh na uznesenie: 

 

KK zobrala na vedomie informácie o aktuálnom stave personálneho auditu v SHS JAMES a odporúča 

orgánom SHS JAMES, aby výsledky personálneho auditu boli záväzné pre všetky dotknuté osoby 

a orgány v SHS JAMES. 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 3    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Ad 5) 

 

Predseda SHS JAMES prezentoval členom KK 1) zámery spolku v oblasti marketingu, propagácie  

a budovaní športovej infraštruktúry. Z logických dôvodov nie sú v zápisnici uvedené podrobnosti  

k jednotlivým oblastiam. 

 

Návrh na uznesenie: 
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KK zobrala na vedomie informácie predsedu SHS JAMES k zámerom spolku v oblasti marketingu, 

propagácie a budovaní športovej infraštruktúry a žiada predsedu spolku o priebežné informovanie. 

Hlasovanie: 

 

Za: 3    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Ad 6) 

 

KK opakovane otvorila diskusiu nad efektivitou využívania chaty Jelenec a podmienky aktuálnej 

nájomnej zmluvy na tento objekt. Pri diskusii boli spomenuté aj uznesenie VZ o schválenej základnej 

investícii 10 tis. € do objektu a aj diskusie o prípadnom predaji chaty Jelenec, ktoré prebehli 

v minulosti, ale zámer predaja nebol na VZ schválený. 

 

Návrh na uznesenie: 

 

KK odporúča VV SHS JAMES, aby sa bezodkladne zaoberal efektivitou prenájmu a prevádzky chaty 

Jelenec. 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 3    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Ad 7) 

 

Predseda SHS JAMES informoval KK o pracovnej ceste na OH v Paríži ako aj o ostatných pracovných 

cestách, ktorých sa v roku 2024 zúčastnil. Pripomenul, že o všetkých pracovných cestách je priebežne 

pravidelne informovaný VV vrátane nákladovosti a výsledkoch jednotlivých ciest.  

 

Návrh na uznesenie: 

 

KK zobrala na vedomie informácie predsedu SHS JAMES o pracovnej ceste na OH v Paríži ako aj  

o ostatných pracovných cestách, ktorých sa v roku 2024 zúčastnil. 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 3    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Ad 8) 

 

Predseda SHS JAMES informoval KK o priebehu a výsledkoch hlasovania MVZ „per rollam“, ktoré sa 

uskutočnilo v termíne od 4. do 6. 10. 2024. Predseda informoval KK, že tesne pred začiatkom 

hlasovania sa medzi delegátmi šíril email s nepravdivými informáciami o neplatnosti hlasovania 

z dôvodu údajného porušenia lehôt na procesné úkony súvisiace s hlasovaním. Záležitosť bola 

bezodkladne predsedom riešená v súčinnosti s predsedom KK a s právnym zástupcom SHS JAMES. 

Neboli zistené žiadne porušenia všeobecne platnej legislatívy ako aj interných predpisov SHS JAMES. 
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K uvedenému pripojil pripomienku aj predseda KK, ktorý informoval členov KK, že email bol šírený 

s nepravdivým odvolaním na stanovisko KK. V tejto súvislosti predseda KK uviedol, že z jeho pohľadu 

tak došlo k zneužitiu mena KK ako aj k porušeniu interných predpisov SHS JAMES zo strany autora tejto 

správy, nakoľko informácie v správe obsiahnuté boli nepravdivé, zavádzajúce a so zjavným úmyslom 

poškodiť SHS JAMES. Predseda KK sa bude záležitosťou podrobne zaoberať tak, aby bolo jednoznačne 

overené, kto, prečo a na základe akých podkladov túto nepravdivú správu šíril. O výsledku šetrenia 

bude informovaný VV a KK. Predseda KK súčasne informoval, že výsledok hlasovania „per rollam“, 

ktoré sa konalo v termíne 4. – 6. 10. 2024 je platný a záväzný pre všetkých členov spolku. 

 

Návrh na uznesenie: 

 

KK zobrala na vedomie informácie o priebehu a výsledkoch hlasovania MVZ „per rollam“, ktoré sa 

uskutočnilo v termíne od 4. do 6. 10. 2024. 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 3    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Ad 9) 

 

KK vykonala priebežnú kontrolu hospodárenia SHS JAMES. Kontrolované boli nasledovné oblasti: 

i. aktuálne zostatky na bankových účtoch SHS – predseda SHS Informoval komisiu o aktuálnych 

zostatkoch verejných ako aj ostatných (neštátnych) finančných prostriedkov spolku. Neboli 

zistené žiadne nedostatky. 

ii. Projekty financované z grantových programov – predseda spolku doplnil informácie 

o aktuálnych stavoch projektov, na ktoré spolok získal financie z dotačných programov 

(mobilné lezecké steny, preukazy).  

iii. priebežný peňažný denník SHS JAMES – predmetný dokument je pravidelne zasielaný 

s mesačnou frekvenciou členom komisie Pri zasadnutí KK poskytol predseda doplňujúce 

informácie k jednotlivým položkám na základe otázok členov KK. Pri kontrole neboli zistené 

žiadne nedostatky.  

 

Návrh na uznesenie: 

 

KK vykonala priebežnú kontrolu hospodárenia SHS JAMES – pri kontrole neboli zistené žiadne 

nedostatky. 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 3    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Ad 10) – Rôzne: 

 

i. Prizývanie všetkých členov komisie na zasadnutia VV – predseda KK uviedol, že sa dokončuje 

štatút KK, ktorý presne definuje práva a povinnosti KK a jednotlivých členov KK. Po schválení 

tohto dokumentu vo VV bude možné dokončiť pôvodný zámer priebežného informovania 

členov KK o zasadnutiach VV a jednotlivých komisií spolku formou zasielaní informácií emailom 
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a súčasne zasielať pozvánky členom KK k účasti na VV. V neposlednom rade bude možné po 

schválení štatútu KK naplánovať činnosť KK na celý rok 2025 s konkrétnymi termínmi zasadnutí 

KK.   

ii. Predseda KK informoval členov KK o vykonaní kontrolnej činnosti v súvislosti s pracovnou 

cestou do Veľkej Británie a Kanady v I. štvrťroku 2024 – pri kontrole boli zistené čiastkové 

nedostatky a bolo uložené opatrenie na nápravu. Po uplynutí lehoty na splnenie uložených 

opatrení bude vyhodnotený aktuálny stav a následne bude kontrola uzavretá. Z kontroly bude 

vypracovaná konečná správa, ktorú obdržia členovia KK a VV SHS JAMES. 

 

Predseda kontrolnej komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. Rokovanie komisie 

bolo ukončené o 12.00 hodín. 

 

Vypracoval: 

 

 
 

Jiří Jeřábek, MBA – predseda kontrolnej komisie  

 

8. 11.2024 

 


